

BULLETIN DU MONEP

13 avril 2004 / 13th April 2004

Avis/Notice n°2004-045

FRANCE TELECOM

Date de distribution

Ex-distribution date

EURONEXT Paris SA informe les membres de marché que la Société France Télécom effectuera une distribution de 0.25 euro par action afférent à l'exercice 2003 **le 7 mai 2004**, suite à la décision de l'Assemblée Générale des actionnaires qui s'est tenue le 9 avril 2004.

Conformément à l'article 12 de l'Instruction NI-3-01 relatif aux caractéristiques des instruments financiers à terme négociés sur le MONEP, les caractéristiques des contrats d'options FRANCE TELECOM ne feront l'objet d'aucune modification.

*EURONEXT Paris SA informs market members that the ex-distribution date for the year 2003 of the FRANCE TELECOM company will occur on **the 7th of May 2004** following the approval of the Shareholders General Meeting of the 9th April 2004. The amount of this distribution will be 0.25 euro per share.*

Pursuant the article 12 of the Instruction NI-3-01 of the specifications of derivatives financial instrument traded on the MONEP, no adjustment will be done on the FRANCE TELECOM options contract.